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برای خداداد عزیزی؛طلب کار از زمین و 
زمان

اگر بوسنیچ آن توپ را گرفته بود...

قبلا هم درباره خداداد عزیزی نوشته بودم؛تافته 
جدا بافته فوتبال ایران؛حداقل خودش که این فکر 

را می کند!
به گزارش خبرآنلاین؛ گل به استرالیا زدی،ایران 

به جام جهانی رفت و نانش را هم خوردی؛تمام!
به قول یکی از دوستان اصلا کریم باقری چراغ 
را روشن کرد؛شما فکرش را بکنید باقری آن توپ 
کمی  بوسنیچ  مارک  اصلا  بود،یا  نکرده  گل  را 
انگشتانش را جابجا کرده بود آن توپ تبدیل به گل 
نمی شد؛بگذریم؛سال ها از آذرماه ۷۶ گذشته و در 
همه این سال ها خیلی چیزها تغییر کرده،قیمت 
و  ها  فوتبالیست  ملک،ماشین،آپارتمان،دستمزد 
البته اخلاق یکی مثل خداداد عزیزی؛نه اینکه من و 
ما و دیگران تغییری نکرده باشیم اما خداداد دیگر 

نوبرش را آورده!
هر  برای  که  دارد  وجود  دلیلی  چه  اصلا 
درتلویزیون  عزیزی  فوتبال  مسابقه  و  تورنمنت 

است؟صداوسیما کارشناس دیگری ندارد؟
طرز  ببینید؛یا  را  می کند  استفاده  که  ادبیاتی 

نشستنش روی صندلی در برنامه زنده!
چه چیزی را می خواهی ثابت کنی آقای عزیزی؟

این چه طرز برخورد با مجریان برنامه است و این 
چه قهر کردنی است که باید جواد خیابانی روی 

آنتن منت ات را بکشد؟
داشتید  گفت  برنامه  مجری  ندیدیم؛اما  که  ما 
“همستر”بازی می کردید آن هم در جایی که باید 
کارشناس باشید،بعد مگر رسول مجیدی چه چیز 

بدی گفت که به تریج قبای تان بر خورد؟
مدام دارم در ذهنم مرور می کنم که اگر مارک 

بوسنیچ آن توپ را گرفته بود…

پاسخ نهایی گزینه ایتالیایی هدایت تیم 
ملی بسکتبال:

 عذرخواهی می کنم

گزینه ایتالیایی فدراسیون بسکتبال به مذاکرات 
و رایزنی های این فدراسیون برای هدایت تیم ملی 
ایران، پاسخ منفی داد و از پذیرفتن این پیشنهاد 

عذرخواهی کرد.
سرمربی  انتخاب  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جدید برای تیم ملی یکی از مهمترین برنامه های 
فدراسیون بسکتبال در دو ماه اخیر بوده که البته 
هنوز نه تنها به نتیجه نرسیده بلکه در برخی راه 
ها به بن بست هم رسیده است مانند گزینه 

ایتالیایی و منتخب کمیته فنی.
»مارکو راموندینو« از ایتالیا یکی از دو گزینه 
ملی  تیم  هدایت  برای  فنی  کمیته  خارجی 
بسکتبال بود. فدراسیون بسکتبال طی دو ماه 
اخیر همزمان با »رادوان تریفانوویچ« دیگر گزینه 
هدایت تیم ملی از اسلوونی، پیگیر مذاکره با این 
نهایت پاسخ  او در  اما  بود  ایتالیایی هم  مربی 
نهایی خود را به ایران داده و از پذیرفتن پیشنهاد 
تیم ملی عذرخواهی کرده  برای هدایت  مطرح 

است.
به همین دلیل فدراسیون بسکتبال بر آن شده 
تاکارنامه گزینه های خارجی دیگری را هم بررسی 
و یک یا دو گزینه جدید را جهت اعمال نظر و 
تصمیم گیری به کمیته فنی معرفی کند. البته 
با مربیان  این فدراسیون مذاکره  در عین حال 
داخلی که مدنظر کمیته فنی برای هدایت تیم 

ملی بودند را هم آغاز کرده است.
ملی  تیم  هدایت  دمیر  هاکان  این  از  پیش 
بسکتبال را بر عهده داشت. قرارداد یک ساله 
پایان  به  اردیبهشت  فدرسیون  با  او  همکاری 
تبار در  این مربی ترک  نام  این حال  با  رسید. 
فهرست گزینه های اولیه برای هدایت تیم ملی 
در  مطلوب  گیری  نتیجه  عدم  اما  داشت  قرار 
رقابت های جام جهانی که با ناکامی در کسب 
سهمیه المپیک همراه بود و حضور نه چندان 
پرُرونق در بازی های آسیایی در نهایت منجر به 

تصمیم گیری برای عدم ادامه همکاری شد.

اعمال محدودیت برای بازیکنان بالای 
30سال

شرط سنی در قراردادهای فوتبال

و  بودجه  سقف  بر  ناظر  کارگروه  تصمیم  با 
قراردادها، مدت قرارداد بازیکنان براساس شرایط 

سنی آن ها تعیین می شود.
تابستانی  انتقالات  و  نقل  ایسنا،  گزارش  به 
فصل پیش روی لیگ برتر فوتبال ایران در حالی 
رفته رفته رنگ و شکل جدی تری به خود می گیرد 
قراردادها  و  بودجه  بر سقف  ناظر  کارگروه  که 
تصمیمات جدیدی را برای لیست بازیکنان هر 
یک از تیم ها اتخاذ کرده است. در همین راستا 
انعقاد قرارداد با بازیکنان بر اساس شرایط سنی 

آن هاست که برای هر یک به شرح زیر است:
سال   ۳۰ بالای  بازیکنان  با  قرارداد  انعقاد   *
بایستی صرفا به مدت یک ساله باشد و باشگاه 
با  سال  یک  از  بیش  قرارداد  انعقاد  به  مجاز 
بازیکنان بالای ۳۰ سال نیستند. تمدید قرارداد 
با افزایش مبلغ، بیش از ۳۰ درصد ممنوع است. 
بازیکنان  این  قرارداد،  پایان  از  پس  هم چنین 

بازیکن آزاد محسوب می شوند.
* حداقل مدت قرارداد بازیکنان زیر ۳۰ سال 
نباید کم تر از ۲ سال باشد و قراردادهای منعقد 
شده کم تر از دو سال برای این گروه سنی در 

سازمان لیگ قابل ثبت نیست.
* حداقل مدت قرارداد بازیکنان زیر ۲۳ سال 
نباید کم تر از ۳ سال باشد و قراردادهای منعقد 
شده کم تر از سه سال برای این گروه سنی در 

سازمان لیگ قابل ثبت نیست.
* حداقل مدت قرارداد بازیکنان زیر ۲۱ سال 
نباید کم تر از ۴ سال باشد و قراردادهای منعقد 
شده کم تر از سه سال برای این گروه سنی در 

سازمان لیگ قابل ثبت نیست.

برای جلوگیری از بازارگرمی
باشگاه پرسپولیس »اسلحه« را از 

علیرضا بیرانوند گرفت!

باشگاه پرسپولیس برای این که اجازه بازارگرمی 
فصل گذشته به دروازه بان ملی پوش خود را 
ندهد، به تعهدی که در قبال این بازیکن داشت 

عمل کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، باشگاه پرسپولیس با 
بانک های حاضر در کنسرسیوم  از  کمک یکی 
بانکی کشور که مالکیت بخش عمده ای از سهام 
به پرداخت تمام  اقدام  نیز دارد  را  باشگاه  این 

مبلغ قرارداد فصل گذشته علیرضا بیرانوند کرد.
عدم  صورت  در  ایران  ملی  تیم  دروازه بان 
خردادماه  پایان  تا  خود  مطالبات  دریافت 
رو  این  از  کند.  را فسخ  قراردادش  می توانست 
رضا درویش مدیرعامل باشگاه برای جلوگیری از 
هرگونه حاشیه احتمالی جدیدی از سوی بیرانوند 
در نقل و انتقالات تابستانی تصمیم گرفت پول 
او را پرداخت کند و حق فسخ را از این بازیکن 

بگیرد.
بیرانوند که همچون سایر بازیکنان تیم دریافتی 
۷۶ درصدی داشت حالا تمام مبلغ قراردادش را 
گرفته است و منتظر دریافت پاداش قهرمانی با 

این تیم در لیگ بیست و سوم است.
باشگاه پرسپولیس در نظر دارد قرارداد بیرانوند 
را زودتر از موعد مقرر هم تمدید کند تا او به 
قرارداد  تنها یک فصل دیگر تحت  اینکه  جای 
باشگاه باشد بتواند سه فصل دیگر در این تیم 

حضور داشته باشد.
گذشته  فصل  که  ایران  ملی  تیم  دروازه بان 
هواداران پرسپولیس را با شوک رفتن به استقلال 
تهران حسابی نگران کرده بود تصمیم به ماندن 
در این تیم گرفت تا بار دیگر با سرخپوشان جشن 

قهرمانی در لیگ برتر را بگیرد.

تیم ملی ایران در هفته سوم لیگ ملت ها ۲۰۲۴ به 
مصاف تیم های آمریکا، هلند، فرانسه و آلمان خواهد 
روز  از ساعت ۱۴:۳۰  دیدار خود  اولین  در  و  رفت 

چهارشنبه ۳۰ خرداد برابر آمریکا به میدان می ر ود.
سابقه  آمریکا،  متحده  ایالات  والیبال  ملی  تیم 
دوازده بار حضور در رقابت های المپیک را در کارنامه 
دارد. آن ها در سال های ۱98۴، ۱988 و ۲۰۰8 موفق 
به کسب مدال طلای المپیک شدند و در سال های 
۱99۴ و ۲۰۱۶ مدال برنز المپیک را نیز کسب کردند.

مردان والیبال آمریکا ۱8 بار در رقابت های قهرمانی 
موفق   ۱98۶ سال  در  که  یافته اند  حضور  جهان 
رقابت ها شدند.  این  در  قهرمانی  عنوان  به کسب 
همچنین تیم ملی والیبال آمریکا دو بار در سال های 
۱99۴ و ۲۰۱8 به مقام نایب قهرمانی جهان دست 

یافته است.
تیم ملی والیبال آمریکا در هر پنج دوره قبلی لیگ 
ملت های والیبال حضور داشته است آن ها سه بار در 
سال های ۲۰۱9، ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ در فینال ناکام ماندند 
و نایب قهرمان شدند و یک بار نیز در سال ۲۰۱8 به 

مقام سوم لیگ ملت ها دست یافتند.
آمریکا هفته اول لیگ ملت های امسال را با تیم 
دوم خود شروع کرد، چرا که بازیکنان اصلی این تیم 
در کمپی در این کشور مشغول تمرین برای المپیک 
در  و  شد  ترکیه  راهی  دوم  تیم  با  بنابراین  بودند. 
تمامی دیدارهایش شکست خورد اما در هفته دوم 
تیم اصلی خود را راهی مسابقات کرد و برابر آرژانتین 
و صربستان به پیروزی رسید، اما نتیجه را به ایتالیا 

و کانادا واگذار کرد.
این تیم در هفته سوم هم با تمامی نفرات اصلی 
خود شرکت کرده است و با توجه به اینکه در المپیک 
هم حضور دارد، به دنبال آماده سازی خود برای این 

رویداد معتبر بین المللی است.
تیم های  برترین  جزء  که  سال هاست  آمریکا 
دنیاست که خیلی از حملات سرعتی و سرویس 
نظر  از  تیم  این  می کند.  استفاده  بالا  ریسک  با 
ترکیب  که  سال هاست  و  است  قدبلند  فیزیکی 
سال  از  اسپرا  جان  که  گونه ای  به  دارد،  یکسانی 
۲۰۱۳ هدایت این تیم را برعهده گرفته و بازیکنانی 
کریستین  هولت،  مکسول  اندرسون،  متئو  چون 

سن، دیوید اسمیت و اریک شوجی هم از ۲۰۱۳ 
هستند.  تیم  این  ثابت  نفرات  جزء  الان  به  تا 
سایر بازیکنان هم به تدریج به ترکیب تیم اضافه 
شده اند، اما تیمی با سرعت بالا تشکیل داده اند که 

رویارویی با آن سخت خواهد بود.
از سوی دیگر تیم ایران نیز در هفته سوم ترکیب 
جدیدی به میدان می فرستد. استارت عرشیا به نژاد 
به عنوان  پاسور و حضور میثم صالحی  به عنوان 
لیبرو در زمین از مهمترین تغییرات است. به نژاد در 
جدال با آمریکا نخستین بازی ملی خود در تیم ملی 

بزرگسالان ایران را تجربه خواهد کرد.
تیم های ملی والیبال ایران و آمریکا در طول تاریخ 
بیست ویک بار به مصاف یکدیگر رفتند که ۶ برد برای 

مردان والیبال ایران ثبت شده است.
به گزارش ورزش سه، تیم ملی والیبال ایران در 
نخستین مسابقه خود در هفته سوم لیگ ملت ها 
به  تاریخ  طول  در  بار  بیست ودومین  برای   ۲۰۲۴
مصاف آمریکا می رود و شاگردان پیمان اکبری در 
در  خود  برد  نخستین  دنبال  به  دیدار سخت  این 

رقابت های امسال هستند.

با  آمریکا  والیبال  ملی  تیم  اسپراو سرمربی  جان 
ترکیب زیر مقابل ایران صف آرایی خواهد کرد:

پاسور: مایکا کریستنسن و مایکا ما
اسمیت،  دیوید  هولت،  مکسول  میانی:  مدافع 

جفری جندریک و تیلور آوریل
قطر پاسور: متئو اندرسون و کایل انسینگ

توماس  دیفالکو،  توری  قدرتی:  کننده  دریافت 
جاسکی، گرت موآنگوتوتیا و جردن اورت

لیبرو: اریک شوجی و کایل داگوستینو فهرست و 
نتایج

راهی  رکابزن  تنها  عنوان  به  که  ایران  جوان  سوار  دوچرخه 
بازیهای المپیک پاریس می شود گفت: با مدال قهرمانی آسیا 
جواب اعتماد فدراسیون را دادم و امیدوارم نماینده شایسته ای 

برای کشورم باشم.
سواری  دوچرخه  های  رقابت  یافتن  پایان  با  مهر،  گزارش  به 
قهرمانی جاده آسیا در قزاقستان تنها یک مدال نصیب رکابزنان 
شد و آن مدال هم توسط علی لبیب در رده سنی زیر ۲۳ سال 

بدست آمد.
لبیب که به عنوان نماینده ایران در رقابت های قهرمانی آسیا 
و پس از آن در بازیهای آسیایی نتایج خوبی را ثبت کرد با کسب 
پاریس قطعی کرد.  المپیک  بازیهای  در  را  این مدال حضورش 
این رکابزن برای شرکت در بازیهای المپیک تنها یک ماده فرصت 
تمرین دارد و باید دید فدراسیون چه برنامه های تدارکاتی برای 

وی برنامه ریزی خواهد کرد.
تنها رکابزن ایرانی حاضر در بازیهای المپیک ۲۰۲۴ پاریس به 

پرسش های خبرنگار مهر در مورد این اتفاق پاسخ داد.
عنوان  به  انتخاب  و  آسیا  قهرمانی  برنز  مدال  بابت کسب   
رکابزن حاضر در بازیهای المپیک تبریک می گوییم. سطح رقابت 

های قهرمانی آسیای قزاقستان چگونه بود؟
 مسابقه قهرمانی آسیا خیلی سنگین بود. کشور قزاقستان 
خودش میزبان بود و آنهایی که خودشان دوچرخه سوار هستند 
از سطح مسابقات این دوره می دانند. نتیجه خوبی گرفته شد. 
در نهایت یک سومی و مدال برنز بدست آمد. با توجه به شرایط 
مسابقات با یک کار تیمی و همدلی و یک برنامه بلند مدت که با 

فدراسیون داشتیم این مدال بدست آمد.
 برای کسب این مدال برنامه های تدارکاتی هم داشتید؟

 تیم ملی برای حضور در این رقابت ها با یک برنامه بلند 
اردوی  یک  و  کرده  ازبکستان شرکت  و  ترکیه  تور  دو  در  مدت 
بسیار خوب را در تهران داشتیم که حضورمان در این دو تور در 
نتایج بسیار تاثیر گذار بود. البته من همراه با تیم باشگاهی هم 
در چین در لیگ حرفه ای این کشور پا زدم که این رقابت ها در 
کسب مدالم تاثیرگذار بود. قطعاً هرچقدر در تورها پا بزنیم در 

نتایج رکابزنان موثر است.
 حضور و تمرین با برنامه های »ویگنز« چقدر در این موفقیت 

تاثیرگذار بود؟
 در کل شش رکابزن با این مربی اروپایی تمرین می کردند 
که در این بین من و آیدین علیاری به طور مستمر تمام برنامه 
های تمرینی »ویگنز« را دنبال کردیم و به صورت کامل با وی 
در روند رو به  ارتباط بودیم. این مدل برنامه تمرینی واقعاً  در 
و  بوده  دنیا  یک  سطح  مربی  »ویگنز«  بود.  تاثیرگذار  رشدمان 
واقعاً حرفی برای گفتن دارد. باید از ایشان و برنامه هایشان و 
این مربی تشکر کنم.  بابت برنامه ریزی حضور  فدراسیون هم 

امیدوارم از این به بعد هم فدراسیون زمینه همکاری این مربی 
این  از  نتایج ما بهتر  تا  تا چندین سال فراهم کند  سرشناس را 

باشد.
با  این مدت به صورت مجازی بوده.   تمرینات رکابزنان در 
توجه به اینکه شما راهی المپیک می شود آیا در بازیهای المپیک 

پاریس امکان حضور این مربی در کنار شما وجود دارد؟
 این مربی تا المپیک پاریس با فدراسیون قرارداد دارد. ما 
یک تیم شش نفره هستیم که در این مدت برنامه تمرینی با وی 
گرفته و تحت نظر او بودیم. این احتمال هست که یا در المپیک 
یا در یکی از اردوها و تورها ویگنز حضور یافته و حضوراً بر برنامه 

ها و شرایط دوچرخه سواران نظارت کند.
 ظاهرا فدراسیون دوچرخه های جدیدی را با کمک اسپانسر 
جدید فدراسیون تهیه کرده است. آیا با همین دوچرخه ها در 
در  دوچرخه  همین  با  و  بودید  حاضر  آسیا  قهرمانی  مسابقات 

بازیهای المپیک حاضر خواهید شد؟
 من دوچرخه ام در این رقابت ها برای باشگاهم بود. دوچرخه 
های جدید فدراسیون که اسپانسر داده دو هفته قبل از مسابقات 
قهرمانی آسیا به دست ما رسید و کمی هماهنگ شدن با آن در 
این فرصت کم سخت بود. باید بابت این اتفاق از فدراسیون و 
اسپانسرمان تشکر کنیم. فدراسیون دوچرخه سواری بعد از سالها 

یک حامی اختصاصی دارد که تجهیزات تخصصی را برای رکابزنان 
تامین خواهد کرد و بچه ها به این واسطه صاحب دوچرخه می 
شوند و با دوچرخه های حرفه ای پا می زنند. برای المپیک هم 
این مورد هماهنگی کرد.  با فدراسیون در  و  را دید  باید شرایط 
دوچرخه هایی که اسپانسر فدراسیون تهیه کرده دوچرخه های 
حرفه ای خوبی بوده و برای تولید سال ۲۰۲۴ بوده و هر کدام 

تجهیزات کامل دارند.
 با کسب مدال تان در قهرمانی آسیا حضورتان را به عنوان 
رکابزن در بازیهای المپیک قطعی کردید. شما به عنوان نماینده 
دوچرخه سواری ایران راهی بازیهای پاریس خواهید شد چقدر از 

این انتخاب رضایت داشتید؟
 از اینکه به عنوان نماینده دوچرخه سواری ایران در بازیهای 
المپیک پاریس انتخاب شده ام بسیار خوشحالم و از آن بیشتر 
از اینکه با مدال قهرمانی آسیا و نتیجه گرفتن در این رقابت ها 
نماینده  امیدوارم  هستم.  تر  خوشحال  شوم  می  المپیک  راهی 
شایسته ای برای دوچرخه سواری کشورمان در این بازیها باشم 
و بتوانم نتیجه شایسته ای بگیرم. به هر حال المپیک آرزوی هر 
ورزشکاری است و از اینکه فدراسیون به من برای حضور در این 

رقابت ها اعتماد کرده است تشکر می کنم.
که  بهایی  نظرتان  به  هستید  جوانی  سوار  دوچرخه  شما   
است  داده  جوانان  روی  گذاری  سرمایه  به  بار  این  فدارسیون 
چطور است و چه ثمره و آینده ای برای این رشته خواهد داشت؟
 من یک دوچرخه سوار ۲۲ ساله هستم و از اینکه در این سن 
اولین المپیک ام را تجربه می کنم بسیار خوشحالم. امیدوارم این 
روند ادامه پیدا کند و راهی باشد برای اینکه جوانان تشویق شوند 
و تلاش کنند تا در المپیک های بعدی و بازیهای آسیایی پیش 
رو نیتجه خوبی داشته باشیم. به هر حال نسل جوان ما در کنار 
به موفقیت دوچرخه سواری کشورمان  توانند  با تجربه ها می 

کمک کنند.
 برای حضور در بازیهای المپیک چه برنامه تدارکاتی برای شما 

پیش بینی شده است؟
 تا بازیهای المپیک تنها یک ماه زمان مانده و فرصتی نداریم 
اما با این حال حضور در دو تور بین المللی اندونزی و ترکیه در 
کنار همراهی تیم باشگاهی چینی ام در یکی دو تور یا مسابقه 
برنامه  این  آینده  روز  تا چند  اما  ریزی شده است  برنامه  برایم 

قطعی و مشخص می شود.
باید از خانواده ام بابت همکاری و همراهی من در این مدت 
آنها  تقدیم  را  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در  مدالم  و  کنم  تشکر 
کنم. از بابت اعتمادی که فدراسیون بعد از بازیهای آسیایی به 
من داشتند هم تشکر می کنم. من با مدال برنزم در مسابقات 
قهرمانی آسیا جواب اعتماد آنها را دادم و امیدوارم در المپیک هم 

نماینده شایسته ای برای دوچرخه سواری ایران باشم.

هفته سوم لیگ ملت های والیبال

پرایزمان کنید  لطفا سور
گروه ورزش - تیم ملی والیبال ایران در نخستین مسابقه هفته سوم خود در لیگ ملت ها ۲۰۲۴ برای بیست ودومین بار در طول تاریخ به مصاف آمریکا 

می رود.

فرصت زیادی برای تمرین ندارمگفت وگو با تنها دوچرخه سوار المپیکی

تیم ایران نیز 
در هفته سوم 

ترکیب جدیدی 
به میدان 

می فرستد. 
استارت عرشیا 
به نژاد به عنوان 
پاسور و حضور 

میثم صالحی 
به عنوان 

لیبرو در زمین 
از مهمترین 

تغییرات است

از  دریایی  میان  در  و  خبری  عجیب  سکوت  در  استقلال  باشگاه 
خریدهای  و  سرمربی  وضعیت  درخصوص  درشت  و  ریز  شایعات 
جدیدش برای فصل بعد، به سر می برد و هواداران از این شرایط ناراضی 

به نظر می رسند.
استقلال  برای  فصل  پیش  طلایی  روزهای  سه،  ورزش  گزارش  به 
به شکل نگران کننده ای در حال از دست رفتن است. در شرایطی که 
پرسپولیس درگیر انتخاب جانشین اوسمار ویرا است و سپاهان نیز در 
جام حذفی به میدان می رفت، باشگاه استقلال در سکوت عجیبی فرو 
رفته و هر چقدر هم که مدیران تکذیب کنند، اما واقعیت امر این است 

که وضعیت نیمکت این تیم برای فصل بعد نامشخص است.
جواد نکونام با استقلال دو فصل دیگر قرارداد دارد ولی پس از پایان 
لیگ، شایعاتی حول محور ادامه همکاری او با آبی ها شنیده می شد. 
زمانی که رسانه رسمی باشگاه استقلال چند اطلاعیه را پس از پایان 
لیگ منتشر کرد و صراحتا از ادامه حضور سرمربی آبی ها در فصل بعد 

نام نبرد، شایعات پیرامون نکونام افزایش یافت.
واقعیت امر این است که نکونام با توجه به اسکواد و مهره هایی که 
در اختیار داشت، فراتر از انتظار ظاهر شد و شاید اگر آن روز عجیب 
در هفته بیست و هشتم رقم نمی خورد و آبی ها به هوای شکست سه 
گله پرسپولیس برابر استقلال خوزستان اصطلاحا مقابل نساجی شل 
نمی گرفتند، الان جواد به عنوان قهرمان ۶9 امتیازی لیگ برتر، برای 

فصل بعد تیمش را آماده می کرد.
اما برخی اتفاقات حاشیه و اخباری که از گوشه و کنار به گوش 
می رسد، نشان می دهد که حضور نکونام در فصل بعد و روی نیمکت 
استقلال، ۱۰۰ درصدی نیست چرا که اگر چنین بود، باشگاه استقلال 
به راحتی می توانست در روزهایی که شایعات فراوان و بی شماری 
درخصوص سرمربی این تیم مطرح شده بود، با انتشار اطلاعیه ای، روی 
این اخبار خط قرمز می کشید و صراحتا جدایی جواد را تکذیب می کرد.

اما همین سکوت باشگاه و برگزاری جلسات متعدد میان نکونام و 
مدیران هلدینگ خلیج فارس، نشان می دهد که خبرهایی در میان 
است، چرا که رسانه رسمی آبی ها به خبرهای ضد و نقیض و فراوانی 
که از منابع مختلف منتشر می شود، هیچ واکنشی نشان نداده است. 
موضوعات  درخصوص  و  بارها  استقلالی ها  که  است  حالی  در  این 
مهم ترین  درباره  اما  کرده اند  صادر  طولانی  بیانیه های  کم اهمیت تر 
موضوع و سوژه این روزهای باشگاه خود که تعیین کننده سرنوشت 

فصل بعد این تیم نیز خواهد بود، سکوت پیشه کرده اند.
در شرایطی که سکوت باشگاه استقلال خود به این حواشی دامن 
زده، سوالی که این روزها مطرح می شود این است که در حال حاضر، 
چه کسی برای این باشگاه پرطرفدار تصمیم گیری می کند؟ مرد نخست 
تصمیم گیری های مهم و کلان آبی ها چه کسی است؟ آیا فرشید سمیعی 
این اختیار تام را دارد تا وضعیت نیمکت استقلال را تعیین تکلیف کند یا 

مدیران بالادستی در این زمینه همه چیز را مشخص می کنند؟
در واقع باید پرسید که آیا انتخاب سرمربی جدید و یا ادامه همکاری 
با نکونام، به نظر هلدینگ خلیج فارس و مدیرعامل آن یعنی عبدالعلی 
علی عسکری بستگی دارد و یا نماینده او در استقلال یعنی احمد 
شهریاری خط مشی را تعیین می کند؟ اگر چنین است پس چرا طی 
تمام این مدت، خود شخص شهریاری برای تبدیل شدن به مرد اول 
مدیریت استقلال پیش قدم نشده و تنها حضور رسمی او در امور 
باشگاه، همان حضور کوتاه در انتهای دیدار هفته پایانی لیگ برابر 
پیکان و آمدن به درون زمین و دست دادن با بازیکنان محدود شده 

است؟
به هر شکل در این روزها، سؤالات بی جواب پیرامون موضوعات کلان 
و کلیدی باشگاه استقلال فراوان است اما هیچ مقام و مسئولی که 
بخواهد به این ابهامات پاسخ دهد و هواداران را از نگرانی خارج کند، 
در این باشگاه دیده نمی شود. تیمی با پشتوانه میلیون ها هوادار که 
روزهایش را در سکوت عجیب خبری و بدون حضور یک مقام مسئول 

برای شفاف سازی سپری می کند.
به نظر می رسد هلدینگ خلیج فارس به عنوان مالک باشگاه استقلال، 
باید تصمیم نهایی خود درخصوص وضعیت مدیریت آبی ها را اعلام 
کند و هواداران در جریان این موضوع قرار بگیرند که خواسته ها و 

مطالباتشان را از چه کسی پیگیری کنند.

هلدینگ خلیج فارس و تعیین سرنوشت سرمربی آبی ها
سکوت عجیب و سؤالات بی جواب در استقلال


